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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb.., o svobodném přístupu k informacím ve znění
pozdějších přepisů

Vážená ‚

reaguji na Vaše podání ze dne 18. 12. 2019 nazvané jako „Žádost o poskytnutí informace podle zákona
Č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím ve znění pozdějších předpisů‘, které bylo na úřad
městyse Doubravice nad Svitavou doručeno dne 18. 12. 2019.

Předmětem citovaného podání je žádost o poskytnutí:

1) Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva Městyse, které se konalo 13. 11. 2019.

Sdělujeme Vám, že kopie zápisu veřejného zasedání č. 06/2019 Zastupitelstva městyse Doubravice nad
Svitavou ze dne 13. 11. 2019 je přiložena v příloze č.1 tohoto vyjádření.

Tímto byla na základě žádosti poskytnuta informace žadateli v souladu se zákonem č. 106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, v platném znění.

V Doubravici nad Svitavou 18. 12. 2019

Mgr. Jana Otavová
starostka městyse Doubravice nad Svitavou

TeL : 770 127 394, 395
Bankovní pojerií : KB Blansko, č.. : 3829031,/0100

ICO : 280143
E-mail : douhravice3sva zeksvitavacz wwwdoubravice.svazvksvKava cz





Místostarosta Ing. Martin Štěrba přednesl návrh programu zastupitelstva.

PROGRAM:
1. Zahájení

2. Zpráva starostky
3. Návrhy rozpočtů příspěvkových organizací MŠ, ZŠ
4. Rozpočtová opatření ( č.6, č.7)
5. Revokace usnesení Č. 76/2019
6. Podlimitní veřejná zakázka na stavební práce - výsledek výběrového řízení
7. Obecně závazné vyhlášky
8. Inventarizace 2019
9. Žádost o odkoupení části pozemku Č. 3500/2 v k.ú. Doubravice nad Svitavou
10. Projednání stížnosti č.j. DOU 619/2019 a č.j. DOU 631/2019
11. Různé

12. Závěr

Následně vyzval zastupitele, aby doplnili program zasedání. Z řad zastupitelů
nevzešel žádný doplňující bod. Následně byl program zastupitelstva
jednomyslně schválen.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 2) — Zpráva starostky — příloha Č. 1, přednesla starostka
Starostka městyse přednesla zprávu svoji činnosti za období od posledního
zastupitelstva.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ZPRÁVU STAROSTKY.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 3) Návrhy rozpočtu MŠ, ZŠ — příloha č. 2,3 přednesla starostka

Starostka přednesla jednotlivé návrhy na rozpočty škol. Rozpočty zpracovaly
ředitelky škol. Větší investiční akce jsou vrata a klimatizace do školky a do školy
to jsou nové kotle.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE NÁVRH
ROZPOČTU MŠ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, p.o. NA ROK 2020.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE NÁVRH
ROZPOČTU ZŠ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, p.o. NA ROK 2020.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 4) Rozpočtová opatření (č.6, č.7), přílohy č. 4,5, přednesla Mgr. Doubravka
Němcová — předsedkyně FV

Starostka — škodná událost, bylo rozbité sklo od sekačky.

Micháliková — co znamená ta položka sociální pohřeb?

Starostka — jedná se o údajnou sebevraždu či nešťastnou náhodu na kolejích.
Rodina odmítnula vystavit pohřeb, tudíž jsme museli pohřeb zaplatit my,
protože se ta událost stala na našem katastru.



Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 6/2019,
KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 7/2019,
KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 5) Revokace usnesení Č. 76/2019— příloha Č. 6, přednesla starostka

Starostka — na minulém zastupitelstvu jsme přijali usnesení na zakázku malého
rozsahu. Na základě projektové dokumentace jsme zjistili, že stavba překročí
finanční limit zakázky malého rozsahu. Toto usnesení proto nemohlo být
naplněno.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU RUŠÍ (REVOKUJE)
USNESENÍ Č. 76/2019 PŘIJATÉ NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU DNE 11.9.2019:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
HODNOTÍCÍ KOMISI PRO HODNOCENÍ VEŘEJNÉ ZAKÁZKY MALÉHO ROZSAHU
NA STAVEBNÍ PRÁCE:

DOUBRA VICE NAD SVITA VOU - STA VEBNÍ ÚPRA VA VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ
A OBECNÍHO ROZHLASU“
VE SLOŽENÍ:
PŘEDSEDA KOMISE: Mgr. Jana Otavová
ČLENOVÉ: Ing. Martin Štěrba, Dušan Alexa

Hlasování:



PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 6) — Podlimitní veřejná zakázka na stavební práce, příloha č. 7,8,9,10,11
přednesla starostka

Starostka — Celou zakázku zpracovala firma WebSport Consulting servis s.r.o.
v zastoupení pana Budiše. Zúčastnily se dvě firmy. Obálky se rozlepovaly u nás
na úřadě. Rozdíl byl vjednotkách milionů (asi 3mil.) Finance byly zásadní
ukazatel pro výběr vítězné firmy. Konečná cena vítězné firmy byla 8 218 263,-Kč
bez DPH.

Z řad zastupitelů nikdo dotaz nevznesl.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
PŘEDLOŽENÝ MATERIÁL SOUVISEJÍCÍ S VEŘEJNOU ZAKÁZKOU S NÁZVEM
‚JDOU BRAVICE NAD SVITAVOU — STAVEBNÍ ÚPRAVA A ROZŠÍŘENÍ VEŘEJNÉHO
OSVĚTLENÍ A OBECNÍHO ROZHLASU“.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ROZHODUJE O
PŘIDĚLENÍ VEŘEJNÉ ZAKÁZKY S NÁZVEM ‚ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU —

STAVEBNÍ ÚPRAVA A ROZŠÍŘENÍ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ A OBECNÍHO
ROZHLASU“ UCHAZEČI ELQ.A s.r.o., BLANENSKÁ 1856, 664 34 KUŘIM.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SOUHLASÍ SE
ZNĚNÍM NÁVRHU SMLOUVY NA DODÁVKU STAVBY „ DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU — STAVEBNÍ ÚPRAVA A ROZŠÍŘENÍ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENĺ A
OBECNÍHO ROZHLASU“ S DODAVATELEM ELQA s.r.o., BLANENSKÁ 1856, 664
34 KUŘIM.



Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU UKLÁDÁ STAROSTCE
MĚSTYSE PODEPSAT SMLOUVU NA DODÁVKU STAVBY „ DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU — STAVEBNÍ ÚPRAVA A ROZŠÍŘENÍ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ A
OBECNĺHO ROZHLASU“ S DODAVATELEM ELQA s.r.o., BLANENSKÁ 1856, 664
34 KUŘIM

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 7) — Obecně závazné vyhlášky, příloha č. 11,12,13,14, přednesl
místostarosta

Místostarosta informovazastupiteIe o změně zákona o poplatcích a s tím
související změně 4 OZV Městyse Doubravice nad Svitavou.

Skutečné náklady na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu pro rok
2018 byly 743 736,-Kč, což činí na poplatníka 522,60Kč. V této částce ještě
nejsou zahrnuty všechny odpady (velkoobjemové kontejnery, nebezpečný
odpad). Obec doplácí na jednoho poplatníka cca 200,-Kč.

Juračka — navrhnul částku 600,-Kč na poplatníka za svoz komunálního odpadu.

Kuběnová — navrhnula zvýšit poplatek o 100,-Kč (na 550,-Kč).

Micháliková — podpořila zvýšení o 100,-Kč.

Štěrba — podpořil zvýšení na 600,-Kč.

Tenorová, Němcová a Koupý — podpořili zvýšení poplatku na 600,-Kč.

Starostka — podpořila návrh na zvýšení maximálně o 100,-Kč, tedy na 550,-Kč-

Zvýšení poplatku za komunální odpad na rok 2020 byl navržen ve výši
600,-Kč.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE OBECNĚ
ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 1/2019, O



MÍSTNÍM POPLATKU ZA PROVOZ SYSTÉMU SHROMAŽĎOVÁNÍ, SBĚRU,
PŘEPRAVY, TŘĺDĚNÍ, VYUŽÍVÁNÍ A ODSTRAŇOVÁNÍ KOMUNÁLNÍCH ODPADŮ.

Hlasování:
PRO: 6 PROTI: 2 ( Kuběnová, Micháliková)
ZDRŽEL SE: 1 (Otavová)

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE OBECNĚ
ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 2/2019, O
STANOVEN Í SYSTÉMU SHROMAŽĎOVÁNÍ, SBĚRU, PŘEPRAVY, TŘÍDĚN Í,
VYUŽÍVÁNÍ A ODSTRAŇOVÁNÍ KOMUNÁLNÍCH ODPADŮ A NAKLÁDÁNÍ SE
STAVEBNÍM ODPADEM NA ÚZEMÍ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE OBECNĚ
ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 3/2019, O
MÍSTNÍM POPLATKU ZE PSŮ.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE OBECNĚ
ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 4/2019,
O MÍSTNÍM POPLATKU Z POBYTU

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 8) — Inventarizace majetku 2019, přednesla starostka

Starostka seznámila zastupitele s jednotlivými kroky inventarizace za rok 2019.



Z řad zastupitelů nebyl vznesený žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE,, PLÁN
INVENTARIZACE MAJETKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZA ROK
2019“.

Hlasování:

PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
PŘÍKAZ K PROVEDENÍ INVENTARIZACE MAJETKU ZŠ DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU ZA ROK 2019“.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
PŘÍKAZ K PROVEDENÍ INVENTARIZACE MAJETKU MŠ DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU ZA ROK 2019“.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 9) Žádost o odkoupení části pozemku č. 3500/2 — příloha č. 20,21,
přednesla starostka

Starostka jedná se o pozemek u nemovitosti č.p. 24. Důvod podání žádosti o
odkoupení je ten, že procházející občané, znečišťují tento prostor a současně i
dům.

Micháliková — on by si tam chtěl postavit plot?

Starostka — určitě, jinak by to nemělo smysl.



Juračka — já s prodejem nesouhlasím. Já bych skácel ten strom a bude po
problému.

Štoudek — zúžilo by to ten chodník?

Starostka — chodník by to nezúžilo.

Juračka — ta šířka by asi zůstala stejná.

Štěrba — já mám problém s formou usnesení ve smyslu, že schvalujeme žádost.
Podle mého názoru by mělo usnesení být formulováno, jako souhlas/nesouhlas
s přípravou záměru prodeje uvedené části pozemku.
Následovala domluva o správné formě usnesení.

Štoudek — už jste někdy řešili takový odkup obecního pozemku?

Starostka — co já si pamatuji, tak jednou. Jednalo se o cca 4m2, ale na tom
pozemku již byla postavená garáž, takže se jim odprodal.

Štoudek — pokud se ten chodník nezúží, tak bych jim to prodal.

Juračka — postaví tam plot a budou mu lidi chodit k plotu.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOU BRAVI CE NAD SVITAVOU N ESCHVALUJ E
ŽÁDOST O KOUPI ČÁSTI POZEMKU Č. 3500/2 V K.Ú. DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU VEDENOU POD Či. DOU 633/2019.

Hlasování:
PRO: 4 (Otavová, Juračka, Koupý, Němcová) PROTI: O
ZDRŽEL SE: 5 ( Kuběnová, Micháliková, Štěrba, Tenorová, Štoudek)

Usnesení nevzniklo.

Ad 10) Projednání stížnosti č.j. DOU 619/2019 a č.j. DOU 631/2019, přílohy
Č. 22,23,24,25,26, přednesla starostka



Starostka na přání zastupitelů a veřejnosti stížnost přečetla. Jednalo se o
stížnost na postup zastupitelstva na způsob svozu komunálního odpadu.

Kuběnová — chtěla bych podotknout, že na pracovních poradách nikdy žádné
usnesení nevzniklo.

Tenorová — je to pouze na nás jestli se k některému bodu vyjadřujeme nebo ne.
Pokud nemáme potřebu o tom diskutovat, tak se k němu nevyjadřujeme.

Němcová — největší schůzka týkající se odpadového hospodaření byla s občany
v kině, kde jsme i my zastupitelé dostali nejvíce informací.

Kuběnová — my ke všem bodům zastupitelstva dostáváme materiály dostatečně
dopředu, abychom si je prostudovali. Takže pak nemáme problém to
odhlasovat hned.

Tenorová — já si teda stojím za tím, že jsme nic špatného neudělati.

Micháliková — já si teda nevzpomínám, že by ktomu bodu měl někdo
připomínku z řad veřejnosti.

Štoudek — než jsme šli na zastupitelstvo, už jsme měli možnost se seznámit
s prací nové svozové firmy. Je to moje povinnost se před zastupitelstvem
zajímat o věci, které budeme projednávat. Já osobně mám možnost vidět firmu
Malá Haná na Valchově a tam s ní není žádný problém. Nejsem žádný hlasovací
nástroj paní starostky, jak jsem byl od jednoho občana označen.

Tenorová — jsme voleni zástupci občanů a je možné, že s našim rozhodnutím
někdy občané nemusí souhlasit, ale to už tak bývá. Když se 9 lidí na něčem
shodne, proč o tom diskutovat.

Koupý - já souhlasím s tím, co tady řekli ostatní zastupitelé.

Starostka městyse přečetla připravenou odpověď na stížnost.

Po přečtení odpovědi pan místostarosta navrhnul, že se z usnesení vyjme
jméno stěžovatele kvůli GDPR.



Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU PROJEDNALO
STÍŽNOST VEDENOU POD Čj. DOU 619/2019,KTERÁ TVOŘÍ PŘÍLOHU Č. 1 ZE
DNE 8.10.2019 NA POSTUP PROJEDNÁNÍ BODU PROGRAMU ZASTUPITELSTVA
MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU KONANÉHO DNE 11.9.2019 S NÁZVEM
„PROVÁDĚNÍ SBĚRU, ODVOZU, TŘÍDĚNÍ, VYUŽIVÁNÍ A ODSTRAŇOVÁNÍ
KOMUNÁLNÍHO ODPADU SPOLEČNOSTÍ DSO TECHNICKÉ SLUŽBY MALÁ
HANÁ“ A NA ZPŮSOB PŘIJETÍ USNESENÍ Č. 75/2019, KTERÝ STĚŽOVATEL
POVAŽOVAL ZA PORUŠENÍ ZÁKONA O OBCÍCH VZHLEDEM K PRŮBĚHU A
ZPŮSOBU JEDNÁNÍ, A TUTO POVAŽUJE ZA NEDŮVODNOU.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Starostka na přání zastupitelů a veřejnosti stížnost přečetla. Jednalo se o
stížnost na chování zastupitelka paní Věry Kuběnové na předešlém
zastupitelstvu.

Kuběnová — vyjádřila se podrobně ke stížnosti stěžovatele. Informovala o
zákonu, který projednává chování úředníků ve státní správě. A na zákon,
kterým budou moci úřady odmítnout stížnosti na základě 106, jako zatěžující
pro úřad. V závěru se obrátila na stěžovatele a řekla:
„Já se vás nebojím a nenechám se od Vás zastrašovat“.

Němcová — vyjádřila se k chybám na www stránkách městyse. Vzhledem
k počtu zaměstnanců na úřadě, drobné chyby na stránkách nejsou tak strašné.
Stačí upozornit přímo na úřadě a chyba se odstraní.

Kuběnová — vláda projednávala novelu zákona, která dává obci možnost
zvažovat, které informace bude obec zveřejňovat.

Tenorová — podle mě je toto úplně mimo. Pokud mají občané potřebu něco
řešit, dá se to snad řešit přímo tady a ne takovým způsobem.

Micháliková — chyby dělá každý a pokud má někdo problém, může je projednat
přímo s vedením obce.



Kuběnová — pro mě je nepochopitelné, jak si to může někdo doslova po měsíci
pamatovat, co kdo řekl na zastupitelstvu. Pokud si to teda nenahrává.

Juračka — v první řadě pokud se chci jako občan na něco zeptat, jdu na obecní
úřad. Až v případě, že tam požadovanou informaci nedostanu, tak použiji 106
nebo stížnost.

Kuběnová — ta 106 by se měla používat, aby byla prospěšná veřejnosti, a to si
nejsem jistá, že o tom ty dotazy jsou.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU PROJEDNALO
STÍŽNOST VEDENOU POD Čj. DOU 631/2019, KTERÁ TVOŘÍ PŘÍLOHU Č. 2 ZE
DNE 14.10.2019 NA CHOVÁNÍ ZASTUPITELKY MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU PANÍ VĚRY KUBĚNOVÉ NA JEDNÁNÍ KONANÉM DNE 11.9.2019,
KTERÉ STĚŽOVATEL POVAŽOVAL ZA NEVHODNÉ VŮČI OBČANŮM MĚSTYSE, A
TUTO HODNOTÍ JAKO NEDŮVODNOU.

Hlasování:
PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 9) — Různé

Štoudek — směřoval svůj dotaz na pana Skláře. Minulé zastupitelstvo jste tady
vytáhnul dokument, o kterém jste říkal, že je to veřejná listina. Tedy přístupná
pro všechny, a že my zastupitelé o ni ani nevíme. Tak jsem se ji snažil najít, ale
nikde jsem tento dokument jako veřejně přístupný nenašel. Můžete mi tedy
sdělit, kde jste ho našel vy?

Sklář — zastupitelstvo není vyšetřující orgán, a proto zastupitelé nemají právo se
občanů dotazovat.

Štoudek — vy jste tady řekl, že nemám zájem o dění v obci, když ten dokument
nemám prostudovaný. Tak chci vědět, kde jste ho vzal? Že je to veřejně
přístupná listina. To byla od vás falešná informace.



Kuběnové — vy jste tady řekl, že je to veřejná listina.

Sklář — já už jsem na dotaz odpověděl. Paní starostko,řid‘te zastupitelstvo podle
zákona 128/2000.

Veselá — neuvažuje se o prohloubení chodníku pod železničním mostem. Dát
tam třeba rošty, aby se dalo procházet za každého počasí.

Starostka — minulý rok to chlapi čistili. Můžeme to zase pročistit. Most je
majetkem SŽDC, ale prostor pod ním je náš, takže SŽDC ho udržovat nebude.
Musíme my. Úprava je v plánu.

Midriak — V Zázmolí se ted‘ buduje nová komunikace. Pan místostarosta mi
v dopisu přislíbil nižší obrubníky 15cm a jsou tam obrubníky vysoké 25cm. Vjezd
na Chalupův sad bude taky problém. Pan Midriak přečetl dopis, který mu zaslal
místostarosta městyse.

Štěrba — snížená obruba je vtomto místě nahrazena obrubou vysokou, která
ovšem s ohledem na finální výšku dlažby plní funkci obruby snížené, přejezd je
tedy nyní v souladu s podstatou vyplývající ze zaslaného dopisu.

Midriak — vy mi zase lžete. Opět jsem nic nevyřešil. Já tam budu muset o
víkendu ty obrubníky vykopat.

Štěrba navrhnul schůzku s panem Midriakem na místě samém, kde si ten stav
komunikace a obrubníků vysvětlí.

Veselá — zvýšil se poplatek za komunální odpad? Kdy už budou nové popelnice?
A budou finančně zvýhodněni poplatníci, kteří budou třídit?

Starostka — bude to trvat přibližně 1,5 roku, než se to vyřeší administrativně.
S ohledem na projednaný zákon o odpadech si myslí, že finanční motivace pro
poplatníky bude určitě velká. Záleží, jak se nám podaří moc třídit, podle toho se
bude výše poplatku vyvíjet.

Kuběna
—

já jsem na tom minulém zasedání nebyl, ale stížnosti, kde se vytahují
jenom samé paragrafy. Na co si to tady hrajeme? Já jsem takovou situaci zažil
sám, když se stavěla víceúčelová budova. Ale tenkrát jsme si to vyříkali mezi



čtyřma očima. Ale tohle není chlapské jednání, tyto stížnosti, na kterých jsme
tady strávili jen jejich přečtením 38 minut. Kolik času to to mu člověku zabere
na pc než to napíše, kdyby raději za tu dobu šel a zasadil třeba stromek, to by
pro obec aspoň něco udělal. Takové věci se řeší v hospodě a ne sepisováním
stížností. Jsou také anonymní stížnosti?

Starostka — na anonymní podnět byla kontrola na skládku bioodpadu. A na 106
je spoustu dotazů.

Kuběna — doufám, že se s takovými stížnostmi skončí, je to nedůstojné. Vracet
se kvěcem po měsíci. Hledat paragrafy a kličky. Kdyby se jednalo o milionové
částky, ale stěžovat si na takové věci. Nepochopitelné.

Midriak — Nebudou si občané spojovat zvýšení poplatku za odvoz komunálního
odpadu s tím, že obec přešla kjiné firmě? V Rájci třídí za 350,-Kč, netřídí 500,-
Kč a v Brně — Komárově platí 450,-Kč a jezdí tam jednou za týden. Lidi si to
budou spojovat s novou svozovou firmou.

Štěrbová — přistěhovala jsem se z jiného okresu a tam už před lety jsme platili
600,-Kč. Poplatky mezi obcemi se nedají srovnávat.

Veselá — každý týden zaměstnanci obce vyváží biologický odpad, přesto že jsou
kompostéry. Navíc jsou kontejnery na bioodpad a nebezpečný odpad. Takže ty
náklady obce na odpady jsou určitě vysoké.

Sklář — lokalita Zázmolí — jak budete řešit situaci položení obrubníků u mého
domu?

Starostka — tu to konkrétní situaci bude na místě samém řešit pan Štěpanovský.

Štěrba — někdo tam vyvrátil obrubník, který tam byl umístěn.

Sklář — stavba měla být dokončena k 3 1.10. Budete uplatňovat vůči provádějící
firmě sankce?

Štěrba — byl vypracován dodatek ke smlouvě na prodloužení akce do 30.11.

Sklář—jaké byly důvody k prodloužení stavby?



Štěrba — byly tam vícepráce (např. špatné zhutnění Zeminy nad kanalizace)

Sklář — oznamujete všechny tyto změny stavebnímu úřadu?

Štěrba — ano, jsme se stavebním úřadem v kontaktu.

Sklář—jak se budou řešit případné škody na majetku občanů?

Štěrba — pokud nějaké vzniknou, budou se řešit individuálně. Veškeré škody
jdou na vrub zhotovitele zakázky.

Sklář — minule se tady řešilo to místo pro mladé sportovce. V jaké je to fázi?
A jak je daleko plán sportovního rozvoje?

Štěrba — plán sportu připravuji a bude se projednávat na dalším zastupitelstvu.

Tenorová — proč se neptáte přímo Michala Hájka, proč tyto věci vytahujete na
zasedání?

Kuběnová — Michal je čten Ti Sokola. Tento požadavek nevznesl žádný z členů
výkonného výboru. V kaštanech to určitě nebude, je tam alej. Tato varianta
padla a zůstávají dvě další. Jednání se nechá až na Jaro, takto jsme se domluvili
ve výboru a informovali o tom i vedení městyse.

Starostka — pan Michal Hájek o tom ví.

Kuběna — my vás pozveme na výkonný výbor, když o to máte zájem.

Sklář — dětské hřiště naproti víceúčelové budově. To hřiště je ve špatném stavu.
Minulý týden se tam dokonce jedno dítě zranilo. Bud‘ ho zavřete, nebo to
nechte opravit.

Štoudek — kdy jste tuto skutečnost zjistil?

Sklář — minulý týden.

Štoudek—proč jste to neoznámil hned, že se tam něco stalo?



Sklář — paní starostkoved‘te zastupitelstvo v souladu s jednacím řádem.

Starostka — proč jste se nestavil hned na úřadě, když se tam stal úraz? Já se na
ten stav podívám.
Štoudek — je pěkné, že máte o sport zájem, ale nejvíce je podpoříte, když
budete chodit na akce místních spolků.

Starostka Mgr. Jana Otavová popřála všem zastupitelům klidný večer a ukončila
6. zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou, konaného
v obřadní místnosti úřadu městyse 13.11.2019 v 20:25 hodin.
V Doubravici nad Svitavou, dne 20. listopadu 2019.

Zapsala: Eva Sáňková

Simona Nečasová

Mgr. Jana Otavová, starostka

Ing. Martin Štěrba, místostarosta

Ověřovatele zapisu Mgr Doubravka Němcova

Ing Roman Koupy



Přijaté usnesení Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou
konaného 13. 11.2019

83/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu starostky.

84/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
návrh rozpočtu MŠ Doubravice nad Svitavou, p. o. na rok
2020.

85/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
návrh rozpočtu ZŠ Doubravice nad Svitavou, p. o. na rok 2020.

86/20 19 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí rozpočtové opatření Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 6/2019, které je přílohou tohoto zápisu.

87/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí rozpočtové opatření Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 7/2019, které je přílohou tohoto zápisu.

88/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou ruší
(revokuje) usnesení č. 76/2019 přijaté na zasedání
Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou dne
11. 9. 2019:
Zastupitelstvo městyse Dou bravice nad Svitavou schvaluje
hodnoticí komisi pro hodnocení veřejné zakázky malého
rozsahu na stavební práce:
„Doubravice nad Svitavou - stavební úprava veřejného
Osvětlení a obecního rozhlasu“
ve složení:
předseda komise: Mgr. Jana Otavová
členové: Ing. Martin Štěrba, Dušan Alexa

89/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí předložený materiál související s veřejnou zakázkou
s názvem „Doubravice nad Svitavou — stavební úprava
a rozšíření veřejného osvětlení a obecního rozhlasu‘



90/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou rozhoduje o
přidělení veřejné zakázky s názvem „Doubravice nad Svitavou
— stavební úprava a rozšíření veřejného osvětlení a obecního
rozhlasu“ uchazeči ELQA s.r.o., Blanenská 1856, 664 34
Kuřim.

91/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou souhlasí se
zněním návrhu smlouvy na dodávku stavby „Doubravice nad
Svitavou — stavební úprava a rozšíření veřejného osvětlení
a obecního rozhlasLť‘ s dodavatelem ELQA s.r.o., Blanenská
1856, 664 34 Kuřim.

92/20 19 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou ukládá
starostce městyse podepsat smlouvu na dodávku stavby
„Doubravice nad Svitavou — stavební úprava a rozšíření
veřejného osvětlení a obecního rozhlasu“ s dodavatelem
ELQA s.r.o., Blanenská 1856, 664 34 Kuřim.

93/2019 Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 1/2019, o místním poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání
a odstraňování komunálních odpadů.

94/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 2/2019, o stanovení systému shromažďování, sběru,
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních
odpadů a nakládání se stavebním odpadem na územĺ
Městyse Doubravice nad Svitavou.

95/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 3/2019, o místním poplatku ze psů.

96/20 19 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku Městyse Doubravice nad Svitavou
Č. 4/2019, o místním poplatku z pobytu.



97/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Plán inventarizace majetku Městyse Doubravice nad Svitavou
za rok 2019“.

98/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
‚Příkaz k provedení inventarizace majetku ZŠ Doubravice nad
Svitavou za rok 2019“.

99/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Příkaz k provedení inventarizace majetku MŠ Doubravice nad
Svitavou za rok 2019“.

100/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou projednalo
stížnost vedenou pod č. j. DOU 619/2019, která tvoří přílohu
Č. I ze dne 8. 10. 2019 na postup projednávání bodu
programu Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou
konaného dne 11. 9. 2019 s názvem „Provádění sběru,
odvozu, třídění, využívání a odstraňování komunálního
odpadu společností DSO Technické služby Malá Haná“ a na
způsob přijetí usnesení č. 75/2019, který stěžovatel považuje
za porušení zákona o obcích vzhledem k průběhu a způsobu
jednání, a tuto považuje za nedůvodnou.

101/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou projednalo
stížnost vedenou pod č.j. DOU 63 1/2019, která tvoří přílohau
Č. 2 ze dne 14. 10. 2019 na chování zastupitelky
městyse Doubravice nad Svitavou paní Věry Kuběnové na
jednání konaném dne 11. 9. 2019, které stěžovatel považuje
za nevhodné vůči občanům městyse, a tuto hodnotí jako
nedůvodnou.

/






